			0
RF		D	~
10 VA 100	IND	and the second second	ON
FUL	ND	AI	ON

-The contractor must visit the site before bidding and study the environment and the

-All Measurements are taken as per engineering codes and all openings are deducted.

-Safety precautions to protect children, neighbor utilizes and community. -All required Tests should be accommodated by an approved lab.

Name of school :Asmaa

Important notes:

contractor is responsible for that.

-Both Languages are obligated for the contractors.

Vha V

اسم المدرسة : أسماء

Site location: Taiz	موقع : ثمز
Location coordinate:	ندائيات موقع المدرسة:
44.034561	رق 44.034561°
13.567479	سمال 13.56747°

ملاحظات هامة:

على المقاول المتقدم في العطاء زيارة الموقع قبل البدء في دراسة المطاء وتقديم المرض ودراسة جميع الظروف المحيطة بالمنشأة والمؤثرة على الأعمال مثل طرق إيصال المواد اللازمة للإنشاء ودراسة طريقة ووسيلة تسوية الموقع العام إن لزم ويتحمل المقاول كامل المسؤولية. -القياس الممتمد هو القياس الهندسي و تخصم كافة الفتحات.

- كلا اللغتين العربية والانجليزية ملزمة للمفاول ويحسب تعليمات المهندس.

- على المقاول اتخاذ جميع إجراءات السلامة اللازمة لحماية الأطفال و الجار و المجتمع.

- على المقاول اجراء جميع الاختبارات المطلوبة يجب أن تكون معتمدة من مختبر معتمد.

Sr.No.	Item Description	الإجمائي Total Price USD	سعر الوحدة Unit Price USD	الكمية Quantity	الوحدة Unit	وصف البند	رقم البند #
1.0	Rehabilitation works				and the second second	أعمال إعادة التأهيل	1.0
	Finishing Works					اعمال التشطيب	
	Per square meter / Crack treatment: Crushing and removing damaged parts of concrete in the celling and walls of bathrooms, classrooms in ground floor. The work includes removing damaged parts, sanding the iron, and cleaning the treated areas well to remove any remaining debris or dust, applying epoxy, and returning these parts to their natural state. The work includes everything necessary to complete this item according to the specifications and instructions of the supervising engineer.			1	L.S. مقطوعية	بالمتر المربع / معالجة الشروخ : تكسير وإزالة الاجزاء التالفه من الخرسانه في سقف وجدران الحمامات , والفصول في الدور الارضي والعمل يشمل إزالة الأجزاء التالفه وصنفرة الحديد والتنظيف الجبد للمناطق المعالجه لازالة اي مخلفات او اتريه متبقيه وعمل مادة الايبوكسي واعادة هذه الأجزاء الى وضعها الطبيعي والعمل يشمل كل ما يلزم لانهاء هذا البند وفقا للمواصفات وتعليمات المهندس المشرف	1.1
1.2	Per square meter / Cleaning bathroom floor tiles, sinks : Implementing cleaning and smoothing works for mosaic tiles for floors and soles. The work includes smoothing, grouting and filling joints, according to the drawings, specifications and instructions of the supervising engineer.			40	m² مىريىچ	<mark>بالمةر المريح / تنظيف بلاط أرضية الحمامات والمغاسل.</mark> تنفيذ أعمال الننظيف والتنعيم لبلاط المزايكو للأرضات والعمل يشمل التنعيم والترويب وتعبيثة الفواصل و طبقا للرسومات والمواصفات وتعليمات المهندس المشرف.	1.2
1.3	Supply and installation of a suspended ceiling made of gypsum board panels, size 60×60 cm, for the school hall. The work includes all necessary components such as metal framing, hangers, fixation, finishing, and all required accessories for complete execution as performed approved technical specifications.	المراجع		75	m² م.ىريخ	توريد وتركيب سفف مستعار من ألواح جبس بورد مقاس 60×60 سم الصالة المدرسة، يشمل جميع الأعمال اللازمة من هيكل معدني، تعليق، تثبيت، تشطيب، وجميع المستلزمات المطلوبة للتنفيذ الكامل حسب المواصفات الفنية المعتمدة.	1.3

mes

1/4

Sr.No.	Item Description	الإجمالي Total Price USD	سعر الوحدة Unit Price USD	الكمية Quantity	الوحدة Unit	وصف البند	رقم البند #
1.4	<u>Per square metre/ Tiling works</u> Replacement of floor tiles in bathrooms and washbasin areas with new tiles. The work includes removal of existing tiles, surface preparation, supply and installation of new tiles, and carrying out all necessary finishing works as per the approved technical specifications.			125	m² م.مربع	<mark>إيالمة، المربع / إعمال البلاط_</mark> ستبدال بلاط الأرضيات في الحمامات والمفاسل ببلاط جديد، ويشمل إزالة البلاط القديم، تجهز السطح، توريد وتركيب البلاط الجديد، مع عمل جميع التشطيبات اللازمة وفقاً للمواصفات الفنية المعتمدة.	1.4
1.5	Per square metre/renewal of oil paint for interior walls : Supply and implementation of oil paint in the required color of excellent quality for walls, partitions and doors, consisting of a base side and three sides, and making putty for the places that need puttying and everything necessary in accordance with the drawings, specifications and instructions of the supervising engineer.			1100	m² م. مربع	ي <u>المةر المريح/ تجديد دهان زيني للجدران الداخلية</u> توريد وتنفيذ دهان زيني باللون المطلوب نوعية ممتازة للحوائط والجدران والأبواب مكون من وجه أساس و نلائة أوجة , وعمل معجون للامكان التي تحتاج لمعجنة وجميع ما يلزم طبقا للرسومات والمواصفات وتعليمات المهندس المشرف	1.5
1.6	Per square meter: Renewing the paint of the Interior ceilings of bathrooms and classrooms: Supplying and implementing emulsion paint for the interior ceilings of bathrooms in the required color, consisting of a base coat and two coats in the required color, excellent quality, with sanding work. The work also includes dismantling all fluorescent lighting devices before painting and reinstalling them after the painting is completed according to the specifications and instructions of the supervising engineer.			400	m² ئې.مريخ	يالمتر المربع : تجديد دهان الاسقف الداخلية للحمامات والفصول : توريد وتنفيد دهان أملشن للاسقف الداخلية للحمامات باللون المطلوب مكون من وجه أساس ووجهن باللون المطلوب نوعية ممازة مع عمل المنفرة , كما يشمل العمل فك جميع اجهزة الاتارة الفلورسنت قبل الدهان واعادة تركيبها بعد الانتهاء من الدهان طبقا للمواصفات وتعليمات المهندس المشرف .	1.6
1.7	Supply of New Wooden Doors This item includes the supply and installation of new wooden doors as per the approved dimensions and specifications. The doors shall be made of high-quality, moisture-resistant, and warp-resistant wood, and shall be provided with all necessary accessories such as hinges, locks, handles, and final paint finishes. All work shall be carried out in accordance with the drawings, engineering plans, and the instructions of the supervising engineer.			11	عادد Pic.	<u>توريد أيواب خشبية جديدة</u> بشمل البند توريد وتركيب أبواب خشبية جديدة حسب المفاسات والمواصفات المعتمدة، مصنعة من خشب جيد النوعية ومعالج ضد الرطوبة والتقوس، مع تزويدها بجميع الإكسسوارات اللازمة مثل المفصلات، الأقفال، المقابض، والدهانات النهائية، وذلك وففاً للرسومات والمخططات الهندسية والتعليمات الفنية المعتمدة من المهندس المشرف.	1.7
1.8	Inspection, review and organization of electrical wiring in bathrooms and 10 classrooms, treatment of defects, replacement of damaged wires, sockets, switches and light bulbs, addition of necessary wires and other requirements, covering of exposed wires, and the item includes doing what is necessary to operate electricity in the bathrooms according to the instructions of the supervising engineer.	(J. (J. )	i.	1	L.S. مقطوعية	مفاقدة ومراجعة وتنظيم التسليك الكهربايي في الحمامات وعدد10 فصول ومعالجة الاختلالات واستبدال الاسلاك والماخذ والمفاتيح ولمبات الاضاءه التالفه واضافة ما يلزم من نسلاك وغيره من المتطلبات وتغطية الاسلاك المكشوفة والبند يشمل عمل ما يلزم لتشغيل الكهرباء في الحمامات بحسب تعليمات المهندس المشرف	1.8
	and the second sec	مراجع محتر التربية المراجع	*)	_	<u>4</u>	rice Pouremen	

T ar

15

iss

Sr.No.	Item Description	الإجمالي Total Price USD	سعر الوحدة Unit Price USD	الكمية Quantity	الوحدة Unit	وصف البند	رقم البند #
1.9	Replacement of new aluminum windows to specifications. Replacing old windows with new aluminum windows, according to approved technical specifications, making sure to use high quality materials and install windows tightly to ensure durability and efficiency in performance.			70	m² م.مربع	استيدال نوافذ جديدة من الألمنيوم حسب المواصفات. استبدال النوافذ القديمة بنوافذ جديدة من الألمنيوم، وفقًا للمواصفات الفنية المعتمدة، مع التأكد من استخدام مواد ذات جودة عالية وتثبيت النوافذ بشكل محكم لضمان المتانة والكفاءة في الأداء.	1.9
1.0	Total Cost For Rehabilitation works					أعمال إعادة التأهيل	1.0
2.0	WASH Facilities			Constants and		مرافق المياه والصرف الصبعي	2.0
	Sanitary Work:					الاعمال الصحية:	
2.1	By number: Supply of Arabic hand sinks: By number; Supply of sinks. The price includes filtration, installation of faucets, and inspection of sewage pipes to the last point, with operating tests to ensure the safety of the function and leaks. The work is carried out according to the principles of work and the instructions of the supervising engineer.			3	عدد Pic.	يالعدد: توريد مفاسل يد عربي : بالعدد توريد المغاسل ويشمل السعر التصفية وعمل الحنفيات ومفاقدة مواسير الصرف الصحي الى أخر نقطه مع اجراء اختبارات التشغيل المتأكد هن سلامة الوظيفة والتسريبات ويتم العمل بحسب اصول العمل وتعليمات المهندس المشرف .	2.1
2.2	Bathroom rehabilitation, including the number and price, includes: maintaining toilets, flush boxes and floor siphons, and all connections, replacing damaged and missing ones, inspecting the sewage network to the last point of any blockages and the water network, replacing damaged and missing parts and burying them underground, supplying chrome faucets instead of the damaged ones in each bathroom, and doing everything necessary according to the specifications and instructions of the supervising engineer.			6	عدد Pic.	ت <u>اهيل الحمامات بالمدد و الثمن يشمل:</u> مفاقدة وصيانة المراحيض صناديق الطرد والسيفونات الأرضية ،وجميع التوصيلات ،واستبدال الثالف والناقص منيا ومفاقدة شبكة التصريف الصمي حتى أخر نقطة من إي انسدادات وشبكة المياه وأستبدال الأجزاء التالفه والناقصة ودفنها تحت الارض وتوريد حنفيات كروم بدل التالف في كل حمام وعمل جميع مايلزم بحسب المواضفات وتعليمات المهندس المشرف	2.2
2.3	By piece: Provide water tank 1500L: Supplying and installing an excellent type of 1500L polyethylene water tank with all its accessories (valves, elbows, ventelation pipes, cleaning pipes and overflow pipe). The item includes supplying and installing a foundation for the tank which consist of one row of the block with dimension 20x20x40 cm Fixing the tank using flat iron (50*3)mm from the four sides vertically welded with a ring flat iron around the top tank opening. In addition, making 3 rings flat iron from sides and well fixing it to the base. also, paint all the flat iron using anti corrosion paint tow coats print the logan of the organization with especification and instructions of the supervised engineer.			1	pcs. عدد	<u>توريد وتركيب خزان علوى سعة 1500 لتر</u> بالمدد: توريد وتركيب خزان بلاستيك بوليناين طبقين سعة 1500 لتر نوعبة ممتازة يركب اعلى الحمامات والبند يشمل: - مواسير PVC سعودي ضغط عالي للصاعد والنازل والمحابس الرليسية ومواسير الفائض وفتحات الغسيل نوعية ممتازة . - توريد وتنفيا. قاعدة لكل خزان تتكون من رصة من البلك الصم مقاس 20 مم <sup>*</sup> - م 20 سم على ارتفاع 20 سم بحيث تغطي مساحة الخزان وزبادة مم - 20 سم على ارتفاع 20 سم بحيث تغطي مساحة الخزان وزبادة مع - القيام بعمل ريطات من الحديد المبسط مقاص 20 × 3 ملم للخزان من الربيع الجهات بشكل قائم تلحم بحلقة دارية حول فتحة الخزان العلوية مع عمل مبسطات حلقية عدد 3 مع التبيد الجيد لها في القاعدة وعمل دهان المسل وحين للمبسطات وعمل كل ما يلزم لتنفيذ البند بحسب توجينات المندي المندي .	2.3
and in case of the local division of the loc	Total Cost Sanitary Work:	VIS and ST	1			الجمال الأعمال الصحية:	2.0
3.0	Another Vork:	a	/			الأعمال أخرى	3 3.0

2 51

18 .

ch.

Prese FOUNDA

3/4

Sr.No.	Item Description	الإجمالي Total Price USD	سعر الوحدة Unit Price USD	الكمية Quantity	الوحدة Unit	وصف البند	رقم البند #
	Supplying a main gate to the entrance to the school hall: Supply and installation of main aluminum gate for the entrance of the school hall, includin metal works, fixation, finishing, and necessary accessories as per approved technical specifications.	gall		12	m² م.مريح	<u>توريد يوابه رئيسيه لمدخل صالة المدرسه :</u> توريد وتركيب بوابة رئيسية من الألمنيوم لمدخل مبالة المدرسة، تشمل جميع الأعمال المعدنية والتثبيت والتشطيب والإكسسوارات اللازمة، وفقاً للمواصفات الفنية المعتمدة.	3.1
3.2	By lot: An identification board for the project: Supply and installation of 2 mm thick metal panels for the project 120 cm x 40 cm, 4 panels in number, suspended at a height of 2. meters according to the attached drawing from the ground surfa- to be carried by galvanized iron pipes with a diameter of 2 inches and painted with a three-sided anti-rust paint, then painting the writing boards with the specified color on three sides, and the contractor must obtain the written texts contained in the panel fit the supervising engineer and install them in the appropriate place and according to the instructions of the supervising engineer.	om		1	.S. مقطوعية	بالمقطوعية : لوحة تعريفية للمشروع: توريد وتركيب الواح معدنية سمك 2مم للمشروع 120سم × 40سم عددها 4 الواح تكون معلقة بإرتفاع 2.5متر حسب الرسمة المرفقة من على سطح الأرض، على أن تحمل بأنابيب حديد مجلفن قطر 2إنش وتدهن بدهان مقاوم للصلة ثلاثة أوجه، ثم دهان ألواح الكتابة باللون المحدد ثلاثة أوجه، وعلى المقاول الحصول على النصوص الكتابية التي تحتويها اللوحة من المهندس المشرف وتركيبها في المكان المناسب وحسب توجيه المهندس المشرف.	3.2
3.0	Total Cost Other Work:					اجمالي الإعمال أخرى:	3.0
illight (	Total Cost	10.5				اجمالي الأعمال الكلي	
	Discount If is There	1				الخصرم إن وجد	
			CONTRACTOR AND			الإجمالي النهائي	NY CONTRACTOR OF THE

à l'

 $z^{1}$ 

4/4

REAP

AD

PEAR